

# CI-CHEMOSTRIP

134°C/121°C

The CI-Chemostrip 134°C/121°C is for use in a pre-vacuum steam sterilization process operating at 134°C for 4 minutes and 121°C for 10 minutes. When exposed to steam sterilization conditions the indicator will turn from purple to green giving an integrated response and visible indication that sterilization conditions were met.

## KEY FEATURES

- » 4 minutes at 134°C or 10 minutes at 121°C
- » Sterilant specific - must have steam to change
- » Lead and toxic heavy metal free

## PERFORMANCE CHARACTERISTICS

The CI-Chemostrip 134°C/121°C spot changes color from purple to green when exposed to appropriate steam sterilization conditions.

## PHYSICAL CHARACTERISTICS

Dimensions: L 89mm x W 18mm

## COLOR CHANGE

Purple to green

**STATED VALUES** (as determined in a steam resistometer)

- » 4 minutes at 134°C
- » 10 minutes at 121°C

## CI-CHEMOSTRIP-134°C/121°C

ISO 11140-1 TYPE 6 **STEAM** 4 MIN/134°C - 10 MIN/121°C  
MesaLabs LOT 000000 0000-00 ACCEPT IF GREEN



## STORAGE

The storage conditions are printed on the product packaging. Store in the sealed bag provided

## SHELF LIFE

24 months from date of manufacture. The expiry date is printed on the product packaging

## STANDARDS CLASSIFICATION

ISO 11140-1, Type 6

Mesa Part No.	Packaging
CI-Chemostrip 134°C/121°C	250 strips

# CI-CHEMOSTRIP

134°C/121°C

Der CI-Chemostrip 134°C/121°C wird in einem Vorvakuum-Dampfsterilisationsverfahren bei 134°C für 4 Minuten und bei 121°C für 10 Minuten verwendet. Unter Dampfsterilisationsbedingungen wechselt der Indikator von violett auf grün und stellt damit eine integrierte Reaktion und sichtbare Anzeige bereit, dass die Sterilisationsbedingungen erfüllt wurden.

## HAUPTMERKMALE

- » 4 Minuten bei 134°C oder 10 Minuten bei 121°C
- » Spezifisch für diesen Indikator - Dampf muss für den Farbwechsel vorhanden sein
- » Frei von Blei und giftigen Schwermetallen

## LEISTUNGSMERKMALE

Der CI-Chemostrip 134°C/121°C wechselt seine Farbe von violette zu grün, wenn er geeigneten Dampfsterilisationsbedingungen ausgesetzt ist.

## PHYSIKALISCHE MERKMALE

Abmessungen: L 89 mm x B 18 mm

## FARBWECHSEL

Von violett zu grün

**ANGEGEBENE WERTE** (wie von einem Resistometer ermittelt)

- » 4 Minuten bei 134°C
- » 10 Minuten bei 121°C

## CI-CHEMOSTRIP-134°C/121°C

ISO 11140-1 TYPE 6 **STEAM** 4 MIN/134°C - 10 MIN/121°C  
MesaLabs LOT 000000 0000-00 ACCEPT IF GREEN



## LAGERUNG

Die Lagerbedingungen sind auf der Produktpackung aufgedruckt. In dem mitgelieferten verschließbaren Beutel aufbewahren.

## HALTBARKEIT

24 Monate ab Herstellungsdatum. Das Verfallsdatum ist auf der Produktverpackung aufgedruckt.

## NORMENKLASSIFIZIERUNG

ISO 11140-1, Typ 6

Mesa-Teilenr.

Verpackung

CI-Chemostrip 134°C/121°C

250 Tests